

1.世界

美国总统拜登与中国国家主席习近平于 11 月 16 日（北京时间）首次视频会晤。目前美中关系在贸易、军事、人权、科技等多个领域存在分歧，牵动国际关系。

提摩太前书 2:1-2 我劝你第一要为万人恳求、祷告、代求、祝谢，为君王和一切在位的，也该如此，使我们可以敬虔、端正，平安无事地度日。

【a】恳求万王之王的主耶和华在中美两国兴起敬虔的上帝子民，为各自国家寻求赦罪之恩，使各自的土地得医治，各自的领导人能以行主所悦。

【b】恳求创造宇宙的主耶和华护理眷顾全球的国家，激发国际间的互助互爱，愿强盛国家的富化为对贫穷国家的善，惠及全球的人们。

2.国家

砂拉越州于 11 月 3 日解除紧急状态，届满的砂州立法议会亦自动解散，将在 60 天内举行州选举。而马六甲州终极投票日将在 11 月 20 日举行。

诗篇 145:17 耶和华在他一切所行的，无不公义；在他一切所做的都有慈爱。

【a】愿公义圣洁的主在每一州的选举中施展权能，愿主至高的旨意全然成就在当中，愿爱主的人都确知也坚信凡事互相效力，万事在恩主手中。

【b】愿全知全能的主带领选举选委会（主席是拿督阿都干尼）在每一个州选举中作出周详的规划，愿主施恩予相关的领袖层行事正直廉洁，审时度势，能谋善断。

3.教会

与往年不同，今年吾会设立线上《年议会讨论区》，从 11 月 1 日开始运行，为各个与会者提供即时的会议资料，也鼓励每一位与会者更详细理解并积极参与各圣工的交流。

以弗所书 5:10 总要察验何为主所喜悦的事。

【a】为讨论区、报告-分组、提问、讨论环节代祷：代表们可以有建设性和深入的讨论并提出可行的决策和方案。

【b】若你不是年议会代表，你也可以在年议会进行期间为众牧者和代表来守望祷告并成为祷告的精兵。

4.家庭

历年来，青少年造成的社会问题，再加上疫情的来袭，使我们不得不正视家庭的绝对重要性。

申命记 30:19 我今日呼天唤地向你作见证，我将生死祸福陈明在你面前，所以你要拣选生命，使你和你的后裔都得存活；

【a】求主将祢的心意向每个家庭的领袖显明，指引他们在时间、精力与心思上持续作出合乎上帝心意的抉择，建立流露主爱的家庭。

【b】求主将祢的智慧赐给主内的属灵领袖，引导他们在各样的行政策划与牧养关怀中，有爱心有能力去培育爱主的属灵子女。

Issachar Watchmen Methodist(IWM) 18-24/11/2021

Prayer items 3th week of November

1.World

The President of United States, Joseph R. Biden, Jr. met with President Xi Jinping of the People's Republic of China (PRC) virtually on November 16. The tensions between the two countries on the matters of trading, military, human rights, technology and etc. has always had an influence on the global relationship.

1 Timothy 2: 1-2 **【I urge, then, first of all, that petitions, prayers, intercession and thanksgiving be made for all people—for kings and all those in authority, that we may live peaceful and quiet lives in all godliness and holiness.】**

a. Pray to the Lord to raise up godly people in China and the United States who will seek forgiveness for sins of their respective countries; so that their respective lands can be healed, and their respective leaders can be pleasing to the Lord.

b. Pray to the creator of the universe, our Lord God, to take care of all nations, to inspire nations to love and to help each other. May the richer countries help the poorer countries, and be a benefit to people all over the world.

2.Nation

The Sarawak State Legislative Assembly has been dissolved effective Nov 3, thus making way for a state election to be held within 60 days. The 15th Melaka state election will be held on Nov 20.

Psalm 145:17 **【The LORD is righteous in all his ways and faithful in all he does.】**

a. May the righteous and holy Lord exercise HIS power in the elections of each state, and may God's will be done in it. May those who love the Lord know and strongly believe that HE is in control.

b. Pray for the Almighty God to lead the Election Committee (Chairman is Datuk Abdul Gani) to make a detailed plan for each state election. May the Lord help the relevant leaders to act with integrity, and be just indecision making.

3.Church

Unlike past conferences, the 46th SCAC Conference has set up an online "SCAC Forum", which has been running since November 1st, to provide real-time meeting materials and discussions for all the participants, and to encourage greater understanding and participation from each participant.

Ephesians 5:10 **【and find out what pleases the Lord.】**

a. Pray for the Forum, reports (including break-out groups, questions, and discussion sessions). Pray that the delegates can have constructive and in-depth discussions, and put forward feasible decisions and plans.

b. If you are not a representative of the annual conference, you can also be a watchman/intercessor to pray for the pastors and representatives throughout the annual conference (From 23rd to 25th November).

4.Family

Over the years, the social problems for young people, and those stemming from the outbreak of the pandemic has forced us to re-evaluate the importance of family.

Deuteronomy 30:19 **【This day I call the heavens and the earth as witnesses against you that I have set before your life and death, blessings and curses. Now choose life, so that you and your children may live】**

- a. Pray to the Lord to show HIS intentions for the leaders of each family, and guide them to continue to make choices that are after God's own heart; to build a family that manifests God's Love.
- b. Pray to the Lord to grant spiritual leaders wisdom as they go about their ministry, administrative planning and pastoral care. May God guide them to be loving and capable of nurturing the spiritual children to love the Lord.

Isakhar Pengawal Methodist 18-24/11/2021

Doa minggu ketiga November

1. Dunia

Presiden Amerika Syarikat, Joe Biden dan Presiden China, Xi Jinping, buat pertama kalinya mengadakan pertemuan secara maya pada 16 November (waktu Beijing). Pada masa kini, terdapat perselisihan faham di antara A.S.-China dalam bidang perdagangan, tenteraan, hak asasi manusia, sains dan teknologi dan bidang lain-lain, yang menjelaskan hubungan antarabangsa.

1 Timotius 2:1-2 (AVB) Pertama-tama aku menyeru supaya permohonan, doa, syafaat dan kesyukuran dinaikkan untuk semua manusia – untuk raja-raja dan semua yang memegang kuasa, supaya kita hidup aman tenteram, salih dan penuh hormat.

[A] Berdoalah kepada Raja atas segala Raja, Allah Yahweh, untuk membangkitkan umat Allah yang saleh di China dan Amerika Syarikat untuk memohon pengampunan dosa bagi negara masing-masing, supaya negera masing-masing dapat disembuhkan, dan pemimpin-pemimpin dapat melakukan apa yang dikehendaki Tuhan.

[B] Berdoa supaya Allah Yahweh, pencipta alam semesta, untuk menjaga setiap negara di seluruh dunia, untuk mewujudkan bantuan dan kasih sayang antara satu sama lain, dan berharap kemakmuran negara-negara yang kuat akan berubah supaya mendatangkan kebaikan kepada orang dan negara miskin. dan manfaat kepada rakyat dunia.

2. Negara

Pembatalan Proklamasi Darurat Sarawak berkuatkuasa 3 November 2021, Dewan Undangan Negeri Sarawak yang telah genap tempoh secara automatik terbubar dan memberi laluan kepada pilihan raya negeri Sarawak dalam masa 60 hari. Hari Undi Negeri Melaka akan diadakan pada 20 November ini.

Mazmur 145:17(AVB) Tuhan benar dalam semua cara-Nya, penuh kasih dalam semua perbuatan-Nya.

[A] Semoga Tuhan yang adil dan kudus, mengisyiharkan kekuatan dalam setiap pilihan raya negeri, dan semoga kehendak Tuhan Yang Mahatinggi terlaksana sepenuhnya. Semoga mereka yang mengasihi Tuhan akan tahu dan percaya dengan teguh bahawa Allah bekerja untuk kebaikan orang yang mengasihi-Nya dan segala-galanya ada dalam tangan Allah Maha Pengashi.

[B] Semoga Tuhan Maha Kuasa danMaha Esa memimpin Suruhanjaya Pilihan Raya Malaysia (Pengerusi YBhg. Datuk Haji Abdul Ghani Bin Salleh) untuk membuat perancangan terperinci bagi setiap pilihan raya negeri, dan semoga Tuhan memberkati pemimpin berkenaan untuk bertindak dengan penuh integriti, menilai keperluan semasa, dan membuat pertimbangan yang elok.

3. Gereja

Persidangan Tahunan kali ini berbeza daripada tahun-tahun sebelumnya dengan adanya "Forum Perbincangan Persidangan Tahunan" dalam talian, mulai 1 November telah dibuka untuk menyediakan bahan mesyuarat dengan kadar segera kepada semua peserta, dan menggalakkan setiap peserta supaya memahami dengan lebih terperinci dan mengambil bahagian secara aktif dalam perbincangan setiap pelayanan

Efesus5:10 (AVB) maka kajilah apa yang diredayai oleh Tuhan.

[A] Berdoa untuk forum perbincangan, laporan, berkumpulan, soalan-jawab, dan sesi perbincangan: Perwakilan boleh mengadakan perbincangan yang membina dan mendalam serta mengemukakan keputusan dan rancangan yang boleh dilaksanakan.

[B] Jika anda bukan wakil ke Persidangan Tahunan, anda boleh berjaga dan berdoa untuk pastor dan wakil sepanjang Persidangan Tahunan dan menjadi askar doa yang baik

4. Keluarga

Semenjak bertahun-tahun, masalah sosial yang disebabkan oleh golongan muda, tambahan dengan penularan wabak telah memaksa kita untuk berhadapan dengan kepentingan mutlak keluarga.

Ulangan 30:19 Pada hari ini juga aku memanggil langit dan bumi untuk menjadi saksi atas kamu, bahawa aku telah menghadapkan kepadamu kehidupan dan kematian, berkat dan kutukan. Pilihlah kehidupan, supaya engkau dan keturunanmu dapat hidup

[A] Berdoa agar Tuhan menunjukkan hatiMu kepada para pemimpin setiap keluarga, dan membimbing mereka untuk terus membuat pilihan yang sesuai dengan kehendak Tuhan dalam hal masa, tenaga, dan fikiran, dan membina keluarga yang menyalurkan kasih Tuhan.

【B】 Berdoa agar Tuhan memberkati pemimpin rohani dengan kebijaksanaan semasa membimbing mereka yang lebih mud, membimbing mereka dengan penuh kasih sayang dan kesabaran.